
hi hagi més soroll i que tot plegat es faci
més lent. La tècnica mateixa és conscient
del nerviosisme que hi ha en els assajos
importants.

En general, aquest any s'ha anat a

actuacions de més qualitat, on hi hem fet
millors castells, a l'hora que també s'ha
millorat el percentatge de castells
descarregats.

De cara a l'any que ve, la tècnica
intentarà reduir el número d'integrants, a

la vegada que es canviarà la
metodologia de les reunions, per tal que
hi hagi més coordinació entre els equips i
es treballi més específicament en cada un

d'ells.
AI capdevall, dues hores llargues de repàs

d'una temporada que es poden resumir
en una jo universal cita de John Fitzgeral
Oliveres: «No pensis en allò que la colla
pot fer per tu, sinó en allò que tu pots fer
per la colla». Teniu remordiments,
oi?Penseu-hi.

UN NOU XIC A LA COLLA

AI pas que anem haurem d' obrir una

nova secció fixa sobre els nounats a la
revista. En el cas que avui ens ocupa hem
de felicitar la Roser i en Josep, els pares
d'en Marc Batista, perquè han portat un

nou anxeneta per a la colla, l' ARNAU, i

esperem que sigui igual de bon casteller
que el seu germà. Ja ho sabeu, doncs,
feliciteu els nous pares i animeu-vos, que
sinó no tindrem article per a la propera
revista.

LADIADA

La celebració de la nostra cinquena
diada, coincidint amb el cinquè aniversari,
va estar plena d'activitats per a tots els

NOTICIARI

Ja tenim un altre xic a la
colla. Benvingut, Arnau!

gustos. En general, tots els actes que es

van organitzar van tenir molt d'èxit. Anem
a repassar-los.

Dilluns 28 d'octubre
Roda de premsa. A l'Hotel Granollers
hi van assistir diversos mitjans de
comunicació de la ciutat a més d'uns
quants Xics. Un cop presentada la diada
hi va haver pastes i còctel de cava per a

tots els assistents.
Dissabte 2 de novembre
Bicicletada popular. A les 9:30 del matí
són pocs els membres de la colla que
s' atreveixen a agafar la bicicleta i pedalar
una estona, tot i que el recorregut no era

gens difícil (potser encara dormien a

aquelles hores tan intempestives). Esperem
que l'any vinent siguem més els qui anem

a «fer d' Indurain».
Xerrada col.loqui. A la tarda, es fa la
xerrada amb el títol: «4 de 8, 3 de 8 ...

FOLRES!!!». Els ponents són dos caps de
pinyes dels Castellers de Barcelona i un

dels Castellers de Terrassa.
Tot i durar 2 hores i mitja, va ser una

xerrada molt amena i interessant. A més

d'aspectes tècnics, es va parlar de temes
d'organització i motivació de la colla per
arribar a fer folres. A veure si la tècnica i la
junta en van prendre nota!!

Diumenge 3 de novembre
La Pixapinada. Vam anar-hi molta gent
(unes 70 o 80 persones). Després del
partidillo de futbol i de prendre el sol mentre

xerràvem, vam dinar. Realment feiem de
pixapins! Però només van ser 6 els que es

van presentar al concurs del millor
«Pixoxic», que va guanyar el nostre Cap
de Colla, Encara que tots anàvem molt
horteres. També es va fer el que ja
comenca a ser el tradicional concurs de
postissos en el qual, tot i minvar el nom

bre de participants, la qualitat va ser su

perior a la de l'any passat. Elspremiots
van ser la Manoli i la Yolanda Arias, pel
pastís més bo, i la Rosa Dalmau, pel posfis
millor presentat.

Dimecres 6 de novembre
Aeròbic. Uns 40 Xics a les ordres de la
Coti vam suar la cansalada. En alguns
casos (i no volem dir noms) la
descoordinació era evident i potser
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